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Retsudvalget

Til:

Dato:

Justitsministeren

17. november 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 172
Hvad agter ministeren at gøre for at få genoptaget de retssager, hvor flere 
borgere muligvis ikke har fået den erstatning de har krav på, fordi retten ikke 
har været klar over, at Retslægerådet havde ændret deres praksis. Mange 
syge borgere på f.eks førtidspension vil ikke selv opdage, at de muligvis kan 
få genoptaget deres sag og vil heller ikke have ressourcerne til at gøre dette.

Spørgsmålet har tidligere været stillet i folketingsåret 20081, jf. REU alm. del -

spm. 1302.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Line Barfod (EL).

Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 23. november 2009.

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på elliba@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup

formand
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